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Andre saker/spørsmål 

Formannskapet - 098/22

FS - behandling:
Ragnar Tyssebotn, FRP: For eit lite år sidan vert det gjort eit vedtak (knyta til byggefeltet på Bruvik) 
om at det skulle gjerast ein avtale og at avtale når det var klar skulle leggjast fram for formannskapet. 
Kor står denne saka i dag?

Rådmannen ga slikt svar: det jobbast med, men det er ikkje klart for å inngå ein avtale endå av fleire 
årsaker. Det er ikkje noko som er klart for å kunne leggjast fram for formannskap eller heradsstyret i 
år diverre.

------------------------

Ragnar Tyssebotn, FRP, hadde slik sak: Det gjeldt toalettet på Tysseb og vi hadde denne saka oppe 
sist og eg fekk da beskjed om å sende det eg hadde av informasjon til formannskapet sine 
medlemmar. Det har eg gjort.

I saka så har eg kome til same konklusjon som grendarådet på Tysse. Eg meinar at vi om folkevalde 
har eit ansvar når vi vert kontakta for å ordne opp i noko i kommunen. Eg kjem til å settje ned ein 
liten gjeng for å jobbe vidare med saka og for å få ein løysning: meg sjølv, Rita Tveiten og Hjalti H. 
Gislason.

------------------------

Rådmannen hadde ein orientering som rådmannen ønskja vert teken under lukka møte grunna 
omstende. 

Ordføraren lukka møtet, jf. kommunelova §11-5 tredje ledd bokstav b, og avslutta dermed møtet for 
offentlegheita

FS - vedtak:
Det vert ikkje gjort noko vedtak i saka
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